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PROTOKÓŁ NR 26/21 
POSIEDZENIA KOMISJI SPRAW SPOŁECZNYCH I ZDROWIA  

RADY POWIATU W GRYFINIE 
- zdalny tryb obradowania-  

z dnia 23 marca 2021 r. 
  
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14.30 i trwało do godz. 15.55 w trybie zdalnym.  
W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1), Starosta 
Gryfiński Wojciech Konarski, Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar, Skarbnik Powiatu Jolanta 
Staruk, Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński, Dyrektor PCPR Bożena Stawiarska  
oraz naczelnicy. Posiedzenie otworzył, stwierdził kworum i posiedzenie w trybie zdalnym 
obradowania poprowadził przewodniczący Sławomir Terebecki. Głównym tematem 
posiedzenia była analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXVI sesję Rady Powiatu  
w Gryfinie oraz zapoznanie się z informacjami na temat rozbudowy, pracy i sytuacji 
finansowej Szpitala Powiatowego w Gryfinie.  
 
Ad. 2  
Porządek obrad 26 posiedzenia Komisji Spaw Społecznych i Zdrowia Rady Powiatu  
w Gryfinie - zdalny tryb obradowania - został przedstawiony, stanowi zał. nr 2.  
 
Ad. 3  
Protokół nr 25/21 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Zdrowia został przyjęty 
jednogłośnie (4 za, 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
Ad. 4 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXVI sesję Rady Powiatu w Gryfinie.  
 

I. Sprawozdanie za 2020 rok z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  
na poszczególnych stopniach awansu zawodowego zatrudnionych w placówkach 
oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Gryfiński (druk  
nr 1/XXVI); 

 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
powiedziała, że wydatkowana łącznie w 2020 r. suma środków na wynagrodzenia nauczycieli 
w kwocie 15 979 286,05 zł, jest wyższa od minimum określonego w ustawie – Karta 
Nauczyciela o kwotę 2 233 070,90 zł. Dla każdego stopnia awansu zawodowego nauczycieli 
kwota różnicy jest liczbą dodatnią, co oznacza, że nauczycielom zatrudnionym w 
powiatowych samorządowych szkołach i placówkach oświatowych nie przysługuje 
jednorazowy dodatek uzupełniający za rok 2020.  
 
II. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz sprawozdanie  

z działalności Komendy Powiatowej Policji za 2020 r. (druk nr 2/XXVI); 
 
- brak pytań. 
 
Do posiedzenia dołączyła Radna Teresa Sadowska (4+1=5). 
 
III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie za rok 2020 
(druk nr 3/XXVI); 
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Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał skąd taka duża rotacja pensjonariuszy 
w DPS w Dębcach, gdzie w 2020 r. przyjęto 22 nowe osoby, DPS w Trzcińsku-Zdroju  
17 osób, a w DPS w Nowym Czarnowie tylko 3 osoby.  
  
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Bożena Stawiarska odpowiedziała,  
że w DPS w Nowym Czarnowie znajdują się dzieci i młodzież niepełnosprawne 
intelektualnie, natomiast w DPS w Dębcach i Trzcińsku-Zdroju są osoby starsze przewlekle 
somatycznie chore, gdzie jest większa umieralność. 
 
Radna Joanna Kostrzewa dodała, że w tym roku był już covid i było bardzo dużo zgonów, 
walczyła o to, żeby nie przyjmować nowych, zdrowych pacjentów kiedy jest covid w DPS, 
ale to już historia. 
 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki poprosił o przesłanie imiennego składu 
Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności. 
BRZ.0012.4.26.2021.DK 
 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał, czy są opóźnienia w orzekaniu  
o niepełnosprawności. 
 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Bożena Stawiarska odpowiedziała,  
że Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności zbiera się w zależności  
od ilości wpływających wniosków, od 1 do 2 razy w miesiącu. Wnioski na bieżąco są 
rozpatrywane. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2021 r. (druk nr 4/XXVI); 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
Wideokonferencję opuściła Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Bożena 
Stawiarska. 

 
V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przekazania środków 

finansowych na rzecz Policji (druk nr 5/XXVI); 
 
Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Waldemar Derkacz powiedział,  
że Komendant Powiatowy Policji w Gryfinie zwrócił się z wnioskiem o wsparcie finansowe 
w celu dofinansowania zakupu samochodu służbowego dla Komendy Powiatowej Policji                
w Gryfinie dla jednostek terenowych policji. Za połączone środki finansowe Komendy 
Głównej Policji i samorządów lokalnych możliwe będzie zakupienie pojazdu w ramach 
projektu, przy planowanym dofinansowaniu 50 % wartości samochodu. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
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VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wysokości opłat  
za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających 
przeznaczonych lub używanych do uprawiania sportu lub rekreacji z obszarów 
wodnych położonych na terenie powiatu gryfińskiego obowiązujących w roku 
2021 (druk nr 6/XXVI); 
 

Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Waldemar Derkacz powiedział,  
że ustawodawca określił maksymalne opłaty za usuwanie i przechowywanie jednostek 
pływających i ogłosił w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej „ Monitor Polski”. 
Opłaty nieznacznie wzrosły i są na poziomie określonych ustawowo stawek. Od początku 
kiedy weszła w życie ustawa o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych 
powiat nie odnotował przypadku usuwania statków. 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 

VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie delegowania radnych  
do prac w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku (druk nr 7/XXVI); 

 
Radny Zbigniew Szmaja powiedział, że wyraził zgodę na oddelegowanie go do prac  
w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
Wideokonferencję opuścił Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Waldemar Derkacz. 
 

VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wystąpienia do Ministra 
Obrony Narodowej o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania 
wojskowego w Liceum Ogólnokształcącym im. Bohaterów spod Siekierek 
wchodzącym w skład Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Chojnie (druk  
nr 8/XXVI); 

 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
powiedziała, że postanawia się wystąpić do Ministra Obrony Narodowej z wnioskiem  
o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Liceum 
Ogólnokształcącym im. Bohaterów spod Siekierek wchodzącym w skład Zespołu Szkół 
Ponadpodstawowych w Chojnie przy ul. Dworcowej 3. Powiat Gryfiński zobowiązuje się  
do ponoszenia kosztów kształcenia w oddziale przygotowania wojskowego, przekraczających 
wydatki bieżące ponoszone na jednego ucznia w pozostałych oddziałach szkoły. 
Przewidywany koszt czterech lat kształcenie to około 40 000 zł. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zamiaru likwidacji 

Technikum Budowlanego im. ppor. Ryszarda Kuleszy w Zespole Szkół 
Ponadpodstawowych w Chojnie, zamiaru przeniesienia kształcenia z Technikum 
Budowlanego im. ppor. Ryszarda Kuleszy do innego technikum w Zespole Szkół 
Ponadpodstawowych w Chojnie oraz zamiaru przekształcenia Technikum 
Zawodowego im. ppor. Ryszarda Kuleszy w Zespole Szkół Ponadpodstawowych 
w Chojnie (druk nr 9/XXVI); 
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Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
powiedziała, że jest to uchwała typowo porządkująca sprawy organizacyjne szkoły. 
Połączenie dwóch szkół (w tym przypadku Technikum Budowlanego i Technikum 
Zawodowego) w jedną szkołę, funkcjonującą w tym samym zespole szkół, jest wynikiem 
uwarunkowań prawnych. W świetle obowiązujących przepisów ustawy Prawo oświatowe  
w zespole szkół nie mogą funkcjonować szkoły tego samego typu. Z uwagi na powyższe, 
zaistniała potrzeba uporządkowania sytuacji organizacyjnej. Obowiązujące przepisy prawa 
oświatowego przewidują możliwość połączenia obu placówek oświatowych tego samego typu 
funkcjonujących w jednym i tym samym zespole szkół wyłącznie poprzez likwidację jednej  
z nich i zapewnienie dotychczasowym uczniom tej placówki możliwości kontynuacji nauki  
w drugiej placówce. Zamiar likwidacji wyrażą się z dniem 1 września 2022 roku. Oznacza to, 
że z dniem 1 września 2022 r. uczniowie dotychczasowego Technikum Budowlanego staną 
się automatycznie uczniami Technikum. Przekształcenie szkoły poprzez zmianę jej nazwy jest 
dokonywane w tej samej dwuetapowej procedurze, jak w przypadku likwidacji szkół.  
Po podjęciu uchwały zostanie rozpoczęty proces informacyjny. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
Wideokonferencję opuściła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta 
Lorenowicz-Bień. 
 

X. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Gryfinie za 2020 r. (druk  
nr 10/XXVI); 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
XI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie petycji dotyczącej 

zaliczenia Jeziora Strzeszowskiego do strefy ciszy (druk nr 11/XXVI); 
 
Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar powiedziała, że w kontekście projektu tej uchwały ma 
informację od Burmistrza Trzcińska-Zdrój, który mimo wszystko chciałby jeszcze 
przeprowadzić konsultację wśród mieszkańców w sprawie strefy ciszy na jeziorze, ponieważ 
całościowe ograniczenie nie do końca odpowiada oczekiwaniom wszystkich mieszkańców. 
Jest to informacja ustna zgłoszona dzisiaj. Jeżeli wpłynie pismo to zostanie przekazane 
radnym. Są to obawy, bo po ustanowieniu całkowitej strefy ciszy zostają wykluczone różne 
inne możliwości i działalności. Jest to teren sprzyjający rekreacji i sportom wodnym. Przed 
podjęciem uchwały należy się jeszcze pochylić nad wszystkimi opiniami. Pragnie 
zasygnalizować, że pojawiły się nowe okoliczności w sprawie. 
 
Radna Teresa Sadowska powiedziała, że w piśmie pan Burmistrz Trzcińska-Zdroju wyrażał 
wątpliwości wobec ustanowienia całkowitej ciszy, gdyż jezioro pomału będzie zarastało jeżeli 
motorówki nie będą przepływały po nim. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrywała 
wyznaczenie toru wodnego, lecz kto miałby pilnować przestrzeganie takiego zakazu. 
 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt  
(2 za; 0 przeciw, 3 wstrz. się). 
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XII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie pozbawienia odcinka drogi 
kategorii drogi powiatowej, poprzez wyłączenie z użytkowania (druk  
nr 12/XXVI); 

 
Naczelnik Wydziału Zarzadzania Drogami Arkadiusz Durma powiedział, że uchwała 
dotyczy pozbawienia odcinka drogi Nr 1423Z Boguszczyn – Jelenin - Narost gmina Chojna 
kategorii drogi powiatowej, poprzez wyłączenie z użytkowania. Odcinek ten przebiega przez 
tereny leśne, wobec czego Nadleśnictwo Mieszkowice wyraziło wolę przejęcia odcinka  
na realizację swoich potrzeb związanych z gospodarką leśną. Na tą okoliczność Zarząd 
Powiatu podpisał porozumienie z nadleśnictwem, na mocy którego Nadleśnictwo deklaruje, 
że po przejęciu tego odcinka dalej pozostanie on dostępny i przejezdny dla ruchu 
publicznego. Zgodnie z zapisami ustawy o drogach publicznych pozbawienie drogi kategorii 
może nastąpić jedynie w sytuacji jednoczesnego zaliczenia drogi do nowej kategorii,  
z wyjątkiem przypadku wyłączenia drogi z użytkowania. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
Wideokonferencję opuścił Naczelnik Wydziału Zarzadzania Drogami Arkadiusz Durma. 
 

XIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  
na 2021 rok (druk nr 13/XXVI); 
 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk przedstawiła zmiany budżetu powiatu na 2021 rok  
w związku z wnioskiem Naczelnika Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień 
Publicznych w sprawie utworzenia zadania majątkowego pn.: „Modernizacja sali 
gimnastycznej przy I LO w Gryfinie”. Jest to konieczne w związku z decyzją Sanepidu 
wydaną w 2016 roku nałożoną na obiekt użyteczności publicznej. Zabezpiecza się w planie 
finansowym środki na w/w zadanie dokonując zmniejszenia planu wydatków na zadaniu 
„Termomodernizacja istniejącego budynku Szpitala Powiatowego w Gryfinie”. Druga zmiana 
dotyczy wniosku Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Chojnie  
w sprawie zwiększenia planu dochodów i wydatków na podstawie informacji o otrzymaniu 
wpłat z 1% podatku z Fundacji Studenckiej „Młodzi - Młodym” oraz umowy darowizny  
w kwocie 1 068,48 zł. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
XIV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2021-2039 (druk  
nr 14/XXVI); 
 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że niniejszą uchwałą wprowadza się  
zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2021-2039, 
zgodnie z uzasadnieniem. Należy zwrócić szczególną uwagę na tabelę nr 3 i 4 ustawodawca 
w ustawie z dnia 2 marca 2020 r. w sprawie przeciwdziałaniu covid, wprowadził  
dla samorządów regulacje prawne, które umożliwiają, że dochody które powiat nie uzyskał  
w 2020 roku – ujęte w tabeli nr 3 z tytułu udziału w PIT-ach i CIT-ach ogółem kwota 
684 152,35 zł można sobie pomniejszyć w załączniku nr 1 gdzie są wykazane wskaźniki dot. 
art. 243 ufp. Powiat rozłożył tę kwotę na dwa lata 2021 i 2022. W tabeli nr 4 jest podział, jak 
również obsługa długu, która nie wchodzi już do tych wskaźników. Dodała, że wskaźniki  
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z prognozy długu dla powiatu są bardzo dobre, niemniej jednak należy wykonać obowiązek 
nałożony przez ustawodawcę. 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
Do wideokonferencji dołączył Starosta Gryfiński Wojciech Konarski. 
 
XV. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr 15/XXVI). 
 
- brak pytań, 
 
Ad. 5 Zapoznanie się z informacjami na temat rozbudowy, pracy i sytuacji finansowej 

Szpitala Powiatowego w Gryfinie 
 
Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych Grzegorz Łaniucha  
powiedział, że wpłynęło pismo ze strony generalnego wykonawcy o zgłoszeniu gotowości 
końcowego odbioru przekazania obiektu do użytkowania. Wszystkie odbiory techniczne  
w obiekcie zostały zakończone. Odbyła się również kontrola Powiatowego Komendanta 
Straży Pożarnej, została zakończona drobnymi uwagami, które są obecnie poprawiane przez 
wykonawcę. Jutro odbędzie się Rada Budowy na której zostanie omówiony protokół 
końcowy odbioru robót. Lecz przed jego podpisaniem będzie złożony wniosek  
do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego o przekazanie obiektu do użytkowania. 
Prace powinny się zamknąć tak, jak było to zaplanowane do 31 marca br. Dodał,  
że po odbiorze końcowym i dostarczeniu wszystkich dokumentów będzie można dokonać 
końcowego rozliczenia z generalnym wykonawcą. W obecnej chwili nie ma faktur, które 
należałoby opłacić. 
 
Inspektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Piotr 
Ignaciuk powiedział, że Zgromadzenie Wspólników przyjęło jego rezygnację z funkcji 
Prezesa Zarządu Szpital Powiatowy w Gryfinie Sp. z o.o. z dniem 14 marca br.  
 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał, czy nowy prezes zostanie 
wyłoniony. 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że w umowie spółki zawarte jest  
że Zarząd Powiatu wskazuje prezesa spółki. Jesteśmy w procedurze intensywnych rozmów, 
chcieliby wybrać takiego prezesa, który będzie reagował na bieżące sprawy związane  
ze szpitalem. Decyzją p. Wojewody od dnia 25 marca br. szpital ponownie zostaje 
przekształcony w całkowicie covidowy. Nowa osoba prezesa będzie budowała przyszłość 
szpitala, gdyż w tej chwili mamy część oddziałów zawieszonych. Ma nadzieję, że Zarząd 
wkrótce znajdzie taką osobę, możliwe że już od 1 kwietnia br. 
 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał, kto w tym czasie będzie prowadził 
szpital. 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że pan prezes Piotr Ignaciuk, kiedy 
jeszcze wykonywał swoją funkcję, powołał dwóch prokurentów wśród pracowników szpitala, 
tj. p. Włodarczyk - Koordynator ds. rozliczeń z NFZ i p. Dąbrowska - Główna księgowa. 
Panie w tym czasie zarządzają i podejmują decyzje administracyjne. 
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Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał, kiedy aparat RTG zostanie 
odblokowany. 
 
Inspektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Piotr 
Ignaciuk powiedział, że w tej chwili autoryzowany przedstawiciel Philips przywozi części, 
koszt naprawy to 70 000 zł. Szpital stara się jak najszybciej uruchomić aparat RTG. Od dnia 
25 marca br. szpital wraca do finansowania, jak poprzednio, dziennie 330 zł za pacjenta 
powyżej 95% saturacji, 630 zł za pacjenta poniżej 95% saturacji. Mechanizm jest podobny 
szpital wraca do finansowego ustalenia na poziomie stycznia i lutego 2019 r. 100 zł za 
gotowość każdego łózka do przyjęcia dodatkowo pacjenta i dodatek za pracę w reżimie 
sanitarnym. Nocna i świąteczna opieka zdrowotna będzie funkcjonowała tak, jak przedtem. 
 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał, czy istnieje groźba że jak poprzednio 
w takiej sytuacji odejdzie personel medyczny ze względu na przekształcenie szpitala  
w covidowy. 
 
Inspektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Piotr 
Ignaciuk odpowiedział, że nie słyszał o takiej groźbie. Wszyscy lekarze będący w szpitalu 
przed przekształceniem w covidowy, będą pełnić dyżury dzienne i nocne. Obecnie jest 
czterech lekarzy internistów, dwie rezydentki, radiolog i dwóch chirurgów w 24 h dyżurach,  
a także pielęgniarki i personel pomocniczy (sanitariuszki i salowe). 
 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał, czy poradnia ortopedyczna  
i chirurgiczna będą działały na terenie szpitala. 
 
Inspektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Piotr 
Ignaciuk odpowiedział, że nic się nie powinno zmienić, ponieważ są one zlokalizowane  
w „czystej” części szpitala, oddzielone drzwiami. Jedynie mogą wejść ograniczenia co do 
korzystania po naprawie aparatu RTG tak, jak było poprzez wyznaczenie godzin dla 
pacjentów z covid oraz pacjentów spoza szpitala. Oczywiście z przerwą na dokonanie 
odpowiedniej dezynfekcji.  
 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał, ile do tej pory zostało wykonanych 
szczepień przeciwko covid-19 na terenie Szpitala Powiatowego w Gryfinie, z podziałem  
na poszczególne miesiące i rodzaje szczepionek. 
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XVI. Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 
 

- brak. 

Na tym posiedzenie Komisji Spraw Społecznych i Zdrowia zakończono o godz. 15.55. 
 

Protokół sporządziły: 
 
Dominika Konopnicka  
 
 Przewodniczący Komisji 

 

 Sławomir Terebecki 


